

Ref : **ADM/LMN/2024/35** المرجع :  
Date: **13/03/2024** التاريخ :

**LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI**

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

**To :** All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة  
والمشغلين البحريين في أبوظبي

**Location :** North of Ras Ghumeis, Western Region, Abu Dhabi

الموقع : شمال رأس غميس، المنطقة الغربية، أبوظبي

**Subject :** Geophysical Investigation

الموضوع : مسح جيوفيزيائي

Please be informed that Geophysical investigation is being carried out around North of Ras Ghumeis, Western Region, Abu Dhabi Waters until 19<sup>th</sup> May 2024 at 05:00 pm as per the area shown in the attached map.

نحيطكم علمًا بأنه يتم إجراء مسح جيوفيزيائي في المنطقة الواقعة شمال رأس غميس، المنطقة الغربية، مياه إمارة أبوظبي، وذلك حتى 19 مايو 2024 في تمام الساعة 5 مساءً بحسب المنطقة الموضحة بالخرائط المرفقة.

For early warning and agreement of safe passage, communication can be established with survey Vessel ALBURQAN through VHF Channel 16.

للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن، يمكنكم التواصل مع طاقم سفينة المسح ALBURQAN عبر قناعة VHF16.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to stay vigilant and exercise extra caution while transiting through the area of operations.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتخفيض مزيد من الحذر والابتعاد عن منطقة العمليات.



بالإذنابة عن سيف المهيري الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحرية

**on behalf of Capt. Saif Al Mheiri CEO - Abu Dhabi Maritime**

## الخريطة التوضيحية Illustrative Map

